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Pan
Tomasz Daros
Radny Miasta Krakowa

Odpowiadajqc na Pana interpelacjeg W sprawie realizacji uchwaIy nr 175/373/2022
Zarzqdu Dzielnicy VIII Dqgbniki, przekazanq przez Pana RafaIa Komarewicza, Przewodniczqcego
Rady Miasta Krakowa 20 wrzeénia 2022 r., uprzejmie informujo.

Inicjatywa Instalacji skateparku przy ul. Zakrzowieckiej wykazali sie mieszkaficy
Dzielnicy VI I I. Rada Dzielnicy VIII Debniki wyra2aIa poparcie co do pomysIu budowy skateparku
jui na etapie opracovvywania dokumentacji projektowej. Po oddaniu obiektu do uiytku do
Zarzqdu Zieleni Miejskiej w Krakowie wpIywaIy zaréwno zgIoszenia mieszkaficow okolicy
przedmiotowego obiektu w sprawie jego natychmiastowej Iikwidacji, jak réwniei dotyczqce
sprzeciwu wobec podjocia takiej decyzji.

Po otrzymaniu uchwaIy nr 175/373/2022 Zarzqdu Dzielnicy VIII De;bnIkiZarza1d Zieleni
Miejskiej w Krakowie 1 lipca 2022 r. wystosowaI pismo do Kanclerz Uniwersytetu
Jagiellofiskiego z proébq 0 rozwaienie moiliwosici nieopIatnego uiyczenia fragmentu
nieruchomoéci skIadajqcej sie z dziaIki nr 495 obr. 7 Podgorze, przy ul. Gronostajowej.
Przedmiotem uiyczenia stanowiIby grunt przeznaczony na przeniesienie nowo wybudowanego
skateparku. W odpowiedzi pismem z 22 lipca 2022 r. Zarzqd Zieleni Miejskiej otrzymaI
negatywne stanowisko Uniwersytetu Jagiellofiskiego wobec tej propozycji.

8 lipca 2022 r. do ZZM wpIynQIo pismo 2 Dzielnicy VIII Degbniki, w ktorym stwierdzono
cyt.: ,,Rada I Zarzqd Dzielnicy VIII Dgbniki uprzejmie informuje, z'e uchwah; w sprawie Iikwidacji
I przeniesienia skateparku przy ul. Zakrzowieckiej, Zarzqd Dzielnicy VIII Dgbniki podjqf wobec
informacji 0 braku moiliwoéci ograniczenia haIasu spowodowanego uiytkowaniem ww. obiektu. Na
tamtq chwile przeniesienie skateparku byIo dla nas jedynym rozwiqzaniem, ktore g0dziIo interesy
wszystkich mieszka1‘Ic6w.Z uwagi na to, 2e uciqiliwoéci zg1‘osiIa grupa nie 5 czy 10, ale blisko 100 oso'b
z bezpoéredniego sqsiedztwa skateparku petycjg potraktowano jako wystarczajqcy powéd do podjgcia
uchwafy. UchwaIa Zarzqdu Dzielnicy VIII Dgbniki miafa no celu zwrécenie uwagi zarzqdcy terenu
(ZZM) na problem wynikajqcy z nadmiernego haIasu. Budowa skateparku by/Ia wspierana przez Rad?
Dzielnicy VIII Dgbniki. Widzqc ogromne zainteresowcmie dzieci i mI0dzIe2y Iiczymy no skuteczne



dziafanie ZZM, ograniczajqce uciqéliwy hafas poprzez wyciszenie Iub przebudowg skateparku
a w ostatecznosici na jego usytuowanie w bliskiej, ale dogodnej dla wszystkich Iokalizacji, jez'eII nie
bedzie Iepszego rozwiqzania (...)".

Po ponownej analizie podjeto decyzjo 0 demontaiu elementow skateparku (konstrukcji
zjazdowo-najazdowych) z przedmiotowej lokalizacji. Aktualnie Zarzqd Zieleni Miejskiej
W Krakowiejestwtrakcie rozeznania rynku pod kqtem ustalenia warunkow I terminu Wykonania
demontaiu.
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Otrzymujq:
1. Adresat
2. Zarzqd Zieleni Miejskiej w Krakowie
3. Biuro ds. Dzielnic Miasta Krakowa
4. Biuletyn Informacji Publicznej
5. Aa


